

**DAIRY FARMERS
OF NEW BRUNSWICK
MEMORIAL SCHOLARSHIP**

Dairy Farmers of New Brunswick is offering a \$1000 Entrance Scholarship in memory of individuals who have made an outstanding contribution to the dairy industry in New Brunswick. It is hoped that the young men and women who benefit from this scholarship will become tomorrow's contributors to agriculture in this province.

Qualification Requirements

- ◆ Applicant must be a resident of the province of New Brunswick.
- ◆ Applicant must be enrolled in a university degree program **related to agriculture or the dairy industry**, including but not necessarily limited to plant and animal science, agricultural engineering, veterinary science, agricultural economists, etc.
- ◆ Applicant must be entering **first year of study in an approved university degree program**.

All Applications Must Include:

- ◆ Completed Application form;
- ◆ A 300-500 word essay concerning the applicant's future plans and how they relate to the agricultural industry;
- ◆ Two letters of recommendation from teachers;
- ◆ A transcript of marks.

**DOCUMENTATION MUST BE RECEIVED
NO LATER THAN MAY 4 2026**

SELECTION

Selection will be based on the following:
a) financial need
b) academic achievement
c) participation in community activities
d) future plans

FUNDS

An amount of \$1000 will be awarded to a selected applicant upon receipt of proof of registration in a qualifying institution.

APPLICATION

Applications can be submitted through our Scholarship form on our website
<https://www.dfnbplnb.com/schools>

**DAIRY FARMERS
OF NEW BRUNSWICK
SCHOLARSHIP**

Dairy Farmers of New Brunswick is offering a \$1000 Scholarship in the hope that young men and women who benefit from this scholarship will become tomorrow's contributors to agriculture in this province.

Qualification Requirements

- ◆ Applicant must be a resident of the province of New Brunswick.
- ◆ First-year applicants must be accepted in an approved **technician or technology** program in order to be considered.
- ◆ Applicant may be entering any year of a **Technician or Technology** diploma or Certification program **relating to Agriculture or Dairy** at college, including (but not limited to) plant and animal science, farm management, farm technology, field technology, etc.

All Applications Must Include:

- ◆ Completed Application form;
- ◆ A 300-500 word essay concerning the applicant's future plans and how they relate to the agricultural industry;
- ◆ Two letters of recommendation from teachers;
- ◆ A transcript of marks.

**DOCUMENTATION MUST BE RECEIVED
NO LATER THAN MAY 4 2026**

SELECTION

Selection will be based on the following:
a) financial need
b) academic achievement
c) participation in community activities
d) future plans

FUNDS

An amount of \$1000 will be awarded to a selected applicant upon receipt of proof of registration in a qualifying institution.

APPLICATION

Applications can be submitted through our Scholarship form on our website
<https://www.dfnbplnb.com/schools>

**GEORGE B. WHALEN
MEMORIAL SCHOLARSHIP**

Dairy Farmers of New Brunswick is offering a \$1000 scholarship in memory of George B. Whalen, who dedicated a great part of his life to the promotion of a more viable dairy industry in New Brunswick. It is hoped that the young men and women who benefit from this scholarship will become tomorrow's contributors to agriculture in this province.

Qualification Requirements

- ◆ Applicant must be a resident of the province of New Brunswick.
- ◆ Applicant must be enrolled in a university degree program **related to agriculture or the dairy industry**, including but not necessarily limited to plant and animal science, agricultural engineering, veterinary science, agricultural economists, etc.
- ◆ Applicant must be entering **second, third or fourth year of study in an approved university degree program**.

All Applications Must Include:

- ◆ Completed application form;
- ◆ A 300-500 word essay concerning the applicant's future plans and how they relate to the agricultural industry;
- ◆ Two letters of recommendation from teachers;
- ◆ A transcript of marks.

**DOCUMENTATION MUST BE RECEIVED
NO LATER THAN MAY 4 2026**

SELECTION

Selection will be based on the following:
a) financial need
b) academic achievement
c) participation in community activities
d) future plans

FUNDS

An amount of \$1000 will be awarded to a selected applicant upon receipt of proof of registration in a qualifying institution.

APPLICATION

Applications can be submitted through our Scholarship form on our website
<https://www.dfnbplnb.com/schools>

BOURSE D'ÉTUDES COMMÉMORATIVE DES PRODUCTEURS LAITIERS DU NOUVEAU-BRUNSWICK

Les Producteurs laitiers du Nouveau-Brunswick offrent une bourse d'admission de 1000 \$ à la mémoire des personnes dont l'apport à l'industrie laitière du Nouveau-Brunswick a été exceptionnel. Nous espérons que les jeunes hommes et femmes qui bénéficient de cette bourse deviendront les joueurs importants de demain du secteur agricole de la province.

CRITÈRES D'ADMISSIBILITÉ

- ♦ Résider au Nouveau-Brunswick.
- ♦ Être inscrit(e) à un programme universitaire menant à un diplôme **dans le domaine de l'agriculture ou de l'industrie laitière**, y compris, mais sans s'y limiter, les sciences végétales et animales, le génie agricole, les sciences vétérinaires, l'agronomie, etc.
- ♦ Les candidat(e)s doivent entrer en **première d'études dans un programme universitaire approuvé menant à un diplôme**.

LA DEMANDE DOIT COMPRENDRE :

- ♦ Le formulaire de demande complété.
- ♦ Une dissertation de 300 à 500 mots qui décrit les projets d'avenir de la personne en rapport avec l'industrie agricole
- ♦ Deux lettres de références de professeurs
- ♦ Un relevé de note

**LES DOCUMENTS DOIVENT ÊTRE
REÇUS AU PLUS TARD LE 4 MAI 2026**

LA BOURSE

Une bourse de 1000 \$ sera remise sur réception d'une preuve d'admission à l'université.

SÉLECTION

La sélection tiendra compte des critères suivants :

- besoin financier
- résultats scolaires
- participation à des activités communautaires
- projets d'avenir

FORMULE DE DEMANDE

Les candidatures peuvent être soumises via notre formulaire de bourse disponible sur notre site web :
<https://www.dfnbplnb.com/schools>

BOURSE D'ÉTUDES DES PRODUCTEURS LAITIERS DU NOUVEAU-BRUNSWICK

Les Producteurs laitiers du Nouveau-Brunswick offrent une bourse d'études de 1000 \$ dans l'espoir que les jeunes qui profitent de cette bourse deviennent plus tard des joueurs clés dans le secteur agricole de la province.

CRITÈRES D'ADMISSIBILITÉ

- ♦ Résider au Nouveau-Brunswick.
- ♦ Être inscrit(e) à un programme collégial **technique ou technologique dans le domaine de l'agriculture ou de l'industrie laitière**, y compris, mais sans s'y limiter, les sciences végétales et animales, la gestion d'une ferme, la technologie agricole, la culture en champs, etc.
- ♦ Les candidat(e)s en première année doivent être acceptés dans un programme approuvé menant à un diplôme **technique ou technologique**.

LA DEMANDE DOIT COMPRENDRE :

- ♦ Une dissertation de 300 à 500 mots qui décrit les projets d'avenir de la personne en rapport avec l'industrie agricole
- ♦ Deux lettres de références de professeurs
- ♦ Un relevé de notes

**LES DOCUMENTS DOIVENT ÊTRE
REÇUS AU PLUS TARD LE 4 MAI 2026**

LA BOURSE

Une bourse de 1000 \$ sera accordée à la personne choisie. La somme sera remise sur réception d'une preuve d'inscription à un établissement d'enseignement admissible.

SÉLECTION

La sélection tiendra compte des critères suivants :

- besoin financier
- résultats scolaires
- participation à des activités communautaires
- projets d'avenir

FORMULE DE DEMANDE

Les candidatures peuvent être soumises via notre formulaire de bourse disponible sur notre site web :
<https://www.dfnbplnb.com/schools>

BOURSE D'ÉTUDES COMMÉMORATIVE GEORGE B. WHALEN

Les Producteurs laitiers du Nouveau-Brunswick offrent une bourse d'études de 1000 \$ à la mémoire de George B. Whalen, qui a consacré une grande partie de sa vie à promouvoir une industrie laitière plus viable dans la province. Nous espérons que les jeunes qui profitent de cette bourse deviendront plus tard des joueurs clés dans le secteur agricole de la province.

CRITÈRES D'ADMISSIBILITÉ

- ♦ Résider au Nouveau-Brunswick.
- ♦ Être inscrit(e) à un programme universitaire menant à un diplôme **dans le domaine de l'agriculture ou de l'industrie laitière**, y compris, mais sans s'y limiter, les sciences végétales et animales, le génie agricole, les sciences vétérinaires, l'agronomie, etc.
- ♦ Les candidat(e)s doivent être acceptés dans un programme approuvé menant à **un programme universitaire approuvé menant à un diplôme**.
- ♦ Les candidat(e)s doivent entrer en **deuxième, troisième ou quatrième année d'études dans un programme universitaire approuvé menant à un diplôme**.

LA DEMANDE DOIT COMPRENDRE :

- ♦ Une dissertation de 300 à 500 mots qui décrit les projets d'avenir de la personne en rapport avec l'industrie agricole
- ♦ Deux lettres de références de professeurs
- ♦ Un relevé de notes

**LES DOCUMENTS DOIVENT ÊTRE
REÇUS AU PLUS TARD LE 4 MAI 2026**

LA BOURSE

Une bourse de 1000 \$ sera accordée à la personne choisie. La somme sera remise sur réception d'une preuve d'inscription à un établissement d'enseignement admissible.

SÉLECTION

La sélection tiendra compte des critères suivants :

- besoin financier
- résultats scolaires
- participation à des activités communautaires
- projets d'avenir

FORMULE DE DEMANDE

Les candidatures peuvent être soumises via notre formulaire de bourse disponible sur notre site web :
<https://www.dfnbplnb.com/schools>